

Date: 19/05/2021 KREC/FIN/2021/ 192 التاريخ 2021/05/19 | KREC/FIN/2021/192

To: Boursa Kuwait Company

المحترمين

شركة بورصة الكويت

## Subject: Formation of the Board of Directors of Kuwait Real Estate Company (K.S.C.P.)

Reference to the subject mentioned above, and to the commitment from Kuwait Real Estate Company to the requirements of the article of disclosures of essential information from book Ten (Disclosure and Transparency) of the Executive Regulations of the Capital Markets Authority Law and Regulating Securities Activities and its amendments, and accordingly we attach to you a disclosure form for material information related to the formation of the board of directors of Kuwait Real Estate Company (K.P.S.C).

Best Regards

## الموضوع: تشكيل مجلس إدارة شركة عقارات الكويت (ش.م.ك.ع)

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وحرصا من شركة عقارات الكويت ش.م.ك.ع على الإلتزام بمتطلبات الإفصاح عن المعلومات الجوهرية من الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية لقانون هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاته، وعليه نرفق لسيادتكم نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية الخاص بتشكيل مجلس إدارة شركة عقارات الكويت (ش.م.ك.ع).

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام والتقدير،،،

\*CC:

CMA - Disclosure Dept.

طلال جاسم البحر نائب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي

نسخة الى:
 السادة / هيئة أسو اق المال – إدارة الافصياح

AQARAT

Kuwait Real Estate Company K.P.S.C.

شركة عقارات الكويث شارك

A.Z

تأسست عام 1972 Established in

صندوق بريد 1257، الصفاة 13013، الكويت، مبنى سوق الكويت، الدور الثامن

P.O. Box 1257, Safat 13013, Kuwait, Souk Al Kuwait Building, 8<sup>th</sup> Floor T. +965 1 828 999 F. +965 2241 8154 Authorized Capital K.D. 94,736,505.900 مقدار رأس المال المصرح به Paid up Capital K.D. 94,736,505.900

info@aqarat.com.kw www.aqarat.com.kw CR No. 64 سجل تجاری

W

## نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

2021/05/19	التاريخ
شركة عقارات الكويت (ش.م.ك.ع).	اسم الشركة المدرجة
بالإشارة إلى إجتماع الجمعية العامة العادية لشركة عقارات الكويت (ش.م.ك.ع) والذي عقد في يوم الثلاثاء الموافق 2021/05/18 والذي تم فيه إنتخاب أعضاء مجلس إدارة الشركة للثلاثة أعوام القادمة، نود الإحاطة أنه قد تم عقد اجتماع لأعضاء مجلس الإدارة المنتخبين يوم الثلاثاء الموافق 2021/05/18 وتم تشكيل مجلس الإدارة على النحو التالي:  \$\pi\$ السيد / إبراهيم صالح الذربان والرئيس مجلس الإدارة والسيد / طلال جاسم البحر عضو مجلس الإدارة والسيد / مقد فيصل القطامي عضو مجلس الإدارة عضو مجلس الإدارة وهذا سوف نوافيكم لاحقا بشهادة وزارة التجارة والصناعة بأسماء أعضاء مجلس الإدارة ومناصبهم فور صدورها.	المعلومة الجو هرية
لايوجد	أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة

طلال جاسم البحر المناب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي AQARAT عقارات

AÆ

V

## Disclosure of Material Information Form

A SECTION OF THE SECT		
Date	19/05/2021	
Name of the Listed Company	Kuwait Real Estate Company – K.P.S.C.	
	With reference to the ordinary general assembly meeting of Kuwait Real Estate Company (K.P.S.C), which was held on Tuesday 18/05/2021, in which the members of the Company's board of directors were elected for the next three years, we want to announce that a meeting of the elected Board of Directors members was held on Tuesday 18/05/2021, and formed the Board of Directors as follows:	
		Chairman Vice-Chairman & C.E.O.
Material information	★ Mr. Hamed Mohamed Al- Aiban      ★ Mr. Mohamed Essam Al- Bahar	Board Member Board Member
information	₩ Mr. Khaled Ali Al-Attal	Board Member
	₩ Mr. Marzoug Jassim Al- Bahar	Board Member
	₩ Meshari Abdullah Al- Dekheel	Board Member
	₩ Mr. Ahmed Faisal Al- Qatami	Board Member
	And it was agreed to re-form the committees linked to the Board of Directors.	
	And we will provide the Ministry of Commerce and Trading certificate with the names of the Board of Directors and their designations once issued	
Significant Effect of the Material information on the financial position of the Company	No Impact	



AÆ